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Referat medlemsmøte 27.05.24. 
 

Presentasjonsrunde 
 
Yvonne innleder 
Geir informerer om at det har vært en vanskelig økonomisk situasjon over flere år. 
Høyutgi ene er den desidert største kostnaden.  
Det var store u ordringer i or, da særlig mtp vannsituasjonen. Det er gjort avtaler om 
nedbetaling av gjeld i intervaller.  
Behovet for slike avtaler er nå enda større. Vi får ikke betalt alle regningene i de. 
Det er pr i dag to lån i KLP på totalt 5 mill. Vi har spurt om kommunen kan gi noe drahjelp. De 
vil ikke gi oss noe mer drahjelp enn de allerede gjør, med mindre vi endrer 
organisasjonsform.  
De ønsker at vi skiller mellom anlegg og sport.  
Fløya har klart å snu en vanskelig situasjon på denne måten. 
 
Vi har en kortsik g gjeld inkl. feriepenger på i overkant av 900 000. Så har vi inntekter som 
dekker deler av de e. Likevel har vi ca. 650 000 kroner som ikke vil bli dekket gjennom de 
inntektene vi forventer oss. 
Spørsmål om hva som er rotårsaken l at vi har denne alvorlige situasjonen nå, når vi 
allerede hadde et underskudd på 8-900 000 ved årsski et. 
 
Geir orienterer om at de ikke har turt å anse e nye folk, og at de har forsøkt å få tak i flere 
penger l dri en, blant annet fra kommunen. En endret organisasjonsform med et AS for 
anleggsdri  vil endre situasjonen en del. Det vil gi noen fordeler med tanke på 
arbeidsgiveravgi , revisorkostnader m.v. 
 
Ska , lønn og forsikring er den vik gste utgi en. 
Hvor mye av de 900 000 forfaller i løpet av de første 2 månedene? Hvilken type gjeld er 
de e? 
Det er ca. 920 000, og det er gjeld som er forskjøvet på. Inntektene og utgi ene harmonerer 
ikke. Vi har dialog med kreditorer. De er interessert i å imøtegå oss på de største varelinjene. 
Forslag om at kanskje kommunen kan bistå med aksjekapital dersom vi oppre er et AS l 
anleggsdri en. 
 
Forslag om å kontakte SpareBank 1 Nord-Norge for å forsøke å få hjelp der. 
Forslag om å vurdere å etablere en s else, og at vi må få en garan  fra kommunen om 
deres bidrag før vi evt. går inn og etablerer et AS. Hun spør også om hvem som gjør 
analysene og hvordan vi kan få bedre kontroll. Hun sier også at det i mange år ikke har vært 
kontroll på økonomien fra daglig leder, og at denne lliten må gjenoppre es. Daglig leder 
imøtegår kri kken og at man må ha historien med seg. 
 
Irina Austvik foreslår å arrangere flere klubbdager for innbyggerne, og selge reklame på 
ridehusveggene. Hun vil komme med forslag l markedsmateriell. 
Det anmodes om å ikke fordele skyld, men å finne en god vei videre sammen. 
Det vises også l endringer over d som ikke er guns ge for økonomien for klubben. 
Rideskolen som er bli  for liten og for få oppstallører. Vi kan få inn gode midler på kort sikt 
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med å for eksempel få inn sponsorer. Så må vi jobbe langsik g med å bygge opp rideskolen 
og sam dig ha full stall for oppstallører. Rideskolen må ha et godt lbud. 
 
Det vises l erfaringer som sier noe om hvor mange elever og hester man må ha for at den 
skal gå i overskudd. Med 5 grupper om dagen og 7 elever (6 på sprang). En rideskole med få 
elever på hver me kan ikke være bærekra ig. 
 
Det har vært mange klager slik at de derfor har vært nødt l å redusere antall elever. 
Det er vik g for mo vasjonen når vi bidrar hvor mye vi får inn på ulike arrangementer, 
eksempelvis åpen dag. 
Noen har bedt om et skyggeregnskap for disse arrangementene dligere. 
 
Vi har ledige bokser, vil ikke det dra ned økonomien? 
Bør vi ikke markedsføre de ledige plassene? 
Vi bør gjenopplive komiteene som før var brukt, og dersom vi ikke har veldig god 
arbeidskapasitet og økonomikompetanse så bør vi søke hjelp. 
 
Vi bør tenke sammenheng mellom kortsik ge ltak og langsik ge ltak. 
Vi har et dårlig omdømme utad. Folk vil ikke komme hit på stevner fordi vi har et dårlig rykte, 
noe vi må gjøre noe med. 
Vi har også få  mange henvendelser om at folk ønsker å komme hit på stevner, og da viser 
de l et godt omdømme. 
 
Forslag om å selge lodd. 
 
Permi eringsvarsel 
Det er sendt ut permi eringsvarsel l samtlige ansa e. De e kan tre i kra  fra 5. juni. 
Vi ønsker å få dri en av rideskolen l å gå som normalt likevel og håper vi klarer det.  
 
Sånn som det ser ut nå så vil det bli dugnadsarbeid på foringer og utslipp. 
Forslag om at folk kan komme og bruke brakka og betale for overna ng. 
 
Styrets arbeid og ltak 
- Varsel om permi eringer. 
- 110 000 i utestående fordringer, oppfordring om at folk betaler regningene sine i de. 
Administrasjonen vil bli mye strengere på innbetalingene here er. 
- Kontakte kommunen for å få lskuddet utbetalt dligere. 
- Betalingsutse else på lån fra bankene. 
- Salg av en skolehestpaddock. 
- Inndriving av leie av paddocker som klubben eier. 
- Tilbud l oppstallører om hjelp l utbedring av paddocker, som oppstallører betaler for. 
- Arrangere Åpen dag. 
- De ansa e er involvert i å finne gode ltak. 
- Salg av Bambusa-sokker. 
 
Forslag om komiteer: 
- Økonomi 
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- Rideskole med hjelp fra ungdomskomite 
o Her bør PSG-foreldrene involveres da stallgjengen også har en forventning om at de 
skal få disponere hestene i helgene når de jobber gra s 
o Vik g at rideskole og oppstallører samarbeider om arrangementer 
- Sponsorgruppe og markedsføring (Ann-Lill, Irina) 
o Posi v nyhetssak i media og posi ve arrangementer 
o Jobbe inn mot næringslivet 
o Vik g at vi får skri lig informasjon som kan brukes som grunnlag 
o Søknader l ulike organisasjoner m.v., eksempelvis Trond Mohn 
- Kafekomite 
- Arrangementskomite 
- Markedsføringskomite 
 
Forslag om at folk kan melde seg l ulike komiteer. 
Forslag om at vi bør ha en komiteleder og et bindeledd l styret. 
Vik g at vi engasjerer ungdommene. 
Hvor mye penger må inn før den 4. juni for å unngå permi eringer? 
- Slik det ser ut nå så er det uunngåelig med permi eringene. 
Forslag om loddsalg. 


